
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 01.02.2023 

 
Prítomní členovia FK:  Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Mgr. Daniela Kontinová 

Janka Masárová,  

Ostatní prítomní:   Lenka Hučková, Alžbeta Tuková, Rudolf Škriečka, 

Ing. Mgr. Renáta Saková  

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. VZN – školská jedáleň 

3. Žiadosť MŠ - majáles 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala prítomných, a oboznámila ich 

s programom rokovania. 

 

2. Prvým bodom rokovania finančnej komisie bolo Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2023 

o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku 

zákonného zástupcu dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie 

podmienok úhrady v školskej jedálni. V predmetnom VZN finančná komisia predkladá 

zmeny vo finančných pásmach dané ministerstvom spôsobené vplyvom zvyšovania cien 

energií a potravín. FK naďalej zachováva aktuálny poplatok za pobyt detí v MŠ a ŠKD. 

Poplatok za stravovanie detí v ŠJ navrhuje určiť podľa pásma 2A a pre dospelých 

stravníkov 2B (pásma určené MŠVaV SR). 

 

3. V ďalšom bode sa FK zaoberala žiadosťou Rodičovského združenia pri MŠ Vaďovce, 

ktoré žiadalo o odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu na Majáles, ktorý chcú 

pre občanov zorganizovať. FK odporúča žiadosti vyhovieť a nájom odpustiť.  

 

4. V bode rôzne FK diskutovala o cenovej ponuke na zakúpenie ochrannej skrinky na 

defibrilátor, žiadosťou evanjelickej cirkvi o príspevok na rekonštrukciu strechy kostola 

v Kostolnom. Ďalej diskutovala o potrebe vytvorenia VZN o poskytovaní dotácie na 

obedy pre občanov obce.  

Prítomný poslanec a člen FK, Rudolf Škriečka informoval členov o výstupe zo stretnutia 

stavebnej komisie, ktorá sa zaoberala obhliadkou a odpredajom pozemkov vo vlastníctve 

obce a tiež informoval o obhliadke a potrebnej rekonštrukcii školského bytu. 

FK sa taktiež zaoberala predloženou ponukou p. starostky na poskytovanie všeobecných 

právnych služieb. Druhou ponukou p. starostky bola ponuka zakúpenia softvéru. Softvér 

slúži na vyhodnotenie spotreby a cien energií. Komisia obe ponuky odporúča doložiť 

ďalšími informáciami. 

Všetky pripomienky v bode rôzne bude potrebné ešte prediskutovať. 

 

5. Predsedníčka FK sa poďakovala prítomným a ukončila rokovanie. 

 

............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 

 
 


